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För närvarande pågår en polisutredning mot en poliskommissarie i Stockholms 
läns polisdistrikt. Kommissarien är bl.a. misstänkt för grovt narkotikabrott. 
Vad den pågående utredningen kommer att mynna ut i vet vi inte. Ärendet har 
naturligtvis lett till en massiv mediabevakning. Media har rapporterat om att 
den misstänkte kommissarien ska ha bjudit flott på krogen för att skaffa sig ett 
namn i fastighetsbranschen och skrutit med att han haft bra hand med 
"kommungubbarna". En odelat objektiv upplysning som kommit av medias 
bevakning är att den misstänkte kommissarien de facto är bostadshyresgäst i 
en av gatu- och fastighetskontorets, GFK:s, allra mest attraktiva 
bostadsfastigheter. Hur den misstänkte kommissarien tilldelats denna bostad är 
intressant ur många perspektiv. Det måste finnas lika tydliga rutiner och regler 
för fördelningen av bostäder förvaltade av GFK som det finns för bostäder 
ägda av allmännyttan eller privata värdar. Minsta misstanke om att den som, 
eventuellt, kan "snacka och bjuda" sig till en lägenhet ägd av Stockholms stad 
vid sidan av alla regelverk, måste man gå till botten med. 
 Jag vill därför fråga ansvarigt borgarråd följande: 

1. Vilka regler gäller för fördelningen av de bostäder GFK hyr ut och 
förvaltar? 

2. Hur kontrollerar och säkerställer borgarrådet att dessa regler följs? 
3. Varfor har den nu för brott misstänkte poliskommissarien tilldelats en 

bostad av GFK enligt vad som verkar vara ett exklusivt förturssystem? 
 
Stockholm den 29 mars 2004 
 

Ewa Samuelsson 


